
Zasedání Finančního výboru – 23.9.2019 – 16:30 – Úřad MČ Praha – Vinoř 

Přítomni: Michal Zítek, František Švarc, Alexandra Bechr, Alžběta Orságová 

Nepřítomni: Jitka Divínová 

Jako hosté jsou přítomna paní Jitka Jakubcová, Michal Biskup 

Program: 

Čerpání a plnění rozpočtu MČ Praha Vinoř za 1. ½ letí roku 2019. 

Ukázka metodiky přípravy tabulky a podrobnější vysvětlení od paní Jakubcové. 

Debata nad tabulkou. 

Představení návrhu kompenzací za novou výstavbu v projektu Via Sancta. 

 Návrh usnesení: Finanční výbor navrhuje schválení smlouvy o finanční kompenzaci související 

s výstavbou 2. etapy projektu Via Sancta Vinoř v podobě, jak byla dohodnuta na společné schůzi mezi 

starostou M. Biskupem, členy finančního výboru M. Zítkem a F. Švarcem a zástupci developera A. Jírkem 

a A. Marutyanem, tzn. finanční kompenzace 7 mil. Kč a pozemky s parkem a oddechovou zónou (jezero 

a in-line dráha) v hodnotě cca 17 mil Kč. (viz prezentace od developera). Za podmínky, že park i 

oddechová zóna, in-line dráha budou vybudovány na náklady developera. 

Pro 4 

Proti 0 

Návrh usnesení: Finanční výbor navrhuje využití 7 mil Kč z kompenzací pro kapitálové výdaje. 

Pro 4 

Proti 0 

Návrh usnesení: Finanční výbor navrhuje budoucí skladbu rozpočtu pouze v základních závazných 

ukazatelích a čtvrtletní sledování a kontrolu provádět na základě schválené rozpočtové skladby, včetně 

závěrečného účtu. 

Pro 4 

Proti 0 

17:00 přichází paní J. Jakubcová 

17:15 odchází A. Orságová 

17:20 odchází paní J. Jakubcová 

Návrh usnesení: Finanční výbor navrhuje přenesení výstupů z „Finky“ do excelu a jejich automatizaci, 

pokud je to možné. 

Pro 3 

Proti 0 



 

17:30 přichází pan M. Biskup 

Michal Biskup představil prvotní návrh kompenzací za projekt Neocity. 

Příští schůze se bude konat v druhé polovině listopadu. Přesný termín bude domluven na začátku 

listopadu. 

 

Zapsal M.Zítek 


